

## BESTYRELSESMØDE 22.06.15

Referat fra møde i Lokalråd Fladså d. 22.06.15.

Tilstede: Varnny, Kirsten, Chris, Jørgen, Jørgen og Anne

### 1. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden godkendt

### 2. Meddelelser fra formanden

Travle dage med Grundlovs møde, som var en succes mail fra LR i Skælskør udleveres på mødet til orientering

### 3. Meddelelser fra kassereren

Intet nyt. Kassereren strammer op på udbetaling af udlæg

### 4. Deltagelse i planlægning af stormødet sep.2015

Der har været et møde, der er ønske om at drøfte kommuneplanstrategi. Berit Rosenkilde i center for strategi og innovation borger og udvikling, har fået tilsendt materiale om oplæg af Lisa Lyck. LR indkøber Lisa Lycks bog som inspiration.

### 5. Invitation fra Fritid Fladså

Jørgen har lavet udkast til en folder, som uddeles på mødet. Vi læser den igennem og sender mail med evt. rettelser til Jørgen med kopi til alle, gerne senest 06.07.15.

Chris indhenter tilbud fra Fladså Tryk. Vi forestiller os et oplag på 500 stk. Jørgen, Jørgen og Anne deltager søndag d. 23.08.15, kl. 10-13. Der laves vagtplan på næste møde.

### 6. Nyt fra politisamarbejdet samt planlægning af mødet d. 17.08.15, kl. 19.00

Intet nyt. Vi indkalder til mødet, Axel Ahm laver dagsorden.

Invitation kører på skærmen i Brugsen, Chris deler på FB

Vi annoncerer i lokalavisen, de blå sider, Varnny tager kontakt til bylaugene pr.'mail med materiale (plakater, flyers) til omdeling/ophæng i deres lokale områder.

Vi står for kaffe og kage, engangsservice.

### 7. Nyt om bussen

Chris og Kirsten har deltaget i møde.

Kirsten har lavet høringsvar, som er sendt Chris og Kirsten arbejder videre

### 8. Det nye affaldssystem i kommunen

Der er lagt information på info-skærmen i Brugsen

1.7-31.12. 2015 kører forsøgsordning med at papircontainere må bruges til pap, da flere og flere ikke fylder containerne inden de tømmes. Ordningen gælder for Mogenstrup vest for Præstø Landevej. Kommunen ønsker at lave affaldssorterings-øer, der er foreslået Brinken og Stejlehøjen. Der arbejdes videre med dette i kommunen.

## 9. Stiforbindelser

Intet nyt

## 10. Informationstavle i Daglig Brugsen og Spar i Blangslev

Chris har lavet aftale med Spar i Blangslev, den kommer til at køre som i Brugsen. Initiativet har fået ros.

Det besluttes, at der kan slås offentlige arrangementer op, også uden for LR området.

Jørgen foreslår, at det slås op på hjemmesiden hvordan man får opslag på inforskærmen.

Anne informerer på næste skolebestyrelsesmøde, så også arrangementer på skolen annonceres.

Chris laver forslag til visitkort

Chris ser på om det kan laves i bredformat, så skærmen fyldes ud. I forhold til typografi mm er der forslag til opsætning. Vi mailer til Chris med kommentarer og forslag.

## 11. Debatmøde sammen med Tappernøje, Everdrup, Snesere

Varnny har ikke hørt noget fra Tappernøje. Vi tager punktet af dagsordenen.

## 12. Deltagelse i gruppen omkring lokalrådsformændenes henvendelse til NK

Chris deltager.

## 13. Svar/udtalelse om projekt grønne ideer

LR har ikke aktuelt et projekt.

Rådet besluttede også et forslag om at projektmidlerne kan bruges aktivt til at styrke bosætningen på det åbne land i form af tilskud til miljøforbedringer af boligerne.

## 14. cykelstiforbindelse Næstelsø/Rønnebæk

Varnny har bedt om materiale/korrespondence i sagen, men har intet hørt. Vi går ikke ind i sagen før vi hører fra dem.

## 15. eventuelt

Til skolebestyrelsen (Anne viderebringer): kan der laves et arrangement med fokus på de gode/lokale råvarer. Arrangement til både voksne og børn med Morten Heilberg (dessertkok), har samarbejde med Irma. Sammen med farmorhuset og Daglig Brugsen. Farmors kageværksted for de små. En melding om vi er interesserede. Brugsen er meget interesseret i at samarbejde, og der er mulighed for at søge midler i Coop.

Der mangler referater på hjemmesiden. Anne sender de seneste referater til Malene Bonde.

Referaterne på hjemmesiden er svære at læse. Kirsten kontakter Malene Bonde vedr. dette.

Hvad sker der på daginstitutionsområdet, når Mogenstrup Børnehave lukkes? Hvad sker der på skoleområdet? Skal vi bede om dialogmøde med politikere?

Pkt. på næste møde. Jørgen, Anne og Chris laver oplæg til dette punkt.

Kirsten inviterer muligt nyt medlem af LR.

Næste møde d. 31.08.15, kl. 19.00 i menighedshuset i Mogenstrup